



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

SEPTEMBER / SEPTEMBRE 2023

Hello,

I hope you are enjoying the last few days of summer. As we head back into a new school year, please find some useful resources to help resolve issues that can arise when dealing with our education system.

Here is an overview of the people and agencies responsible for the different parts of our education system:

www.ontario.ca/page/responsibility-publicly-funded-elementary-and-secondary-education

To resolve an issue, first reach out to your child's school. If you need to escalate a complaint you may reach out to the School Board and to your School Board Trustee. Their contact information is available at this website:

www.ontario.ca/page/find-your-school

If you have any questions or concerns about your child's rights to education, contact an Education Officer. The number to get connected to an Education Officer of the Ministry of Education in our Region is: **1-800-461-9570**.

For questions or issues with transportation and busing in the Sudbury Area; contact the Sudbury Student Services Consortium at **705-521-1234** or by email at transport@businfo.ca.

For help finding contacts in other regions, please call us **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Good luck with the new school year!

Until next month...

Bonjour,

J'espère que vous profitez bien des derniers jours de l'été. L'école recommence bientôt alors voici quelques ressources qui pourraient vous aider à résoudre des problèmes avec notre système d'éducation.

Voici la liste des responsabilités, des différentes personnes et agences en charge de notre système d'éducation :

www.ontario.ca/fr/page/responsabilites-sein-du-systeme-deduction-elementaire-et-secondaire-finance-par-les-fonds-publics

Pour résoudre un problème, communiquez premièrement avec l'école de votre enfant. Sinon, communiquer avec le conseil scolaire et votre conseiller ou conseillère scolaire. Leurs coordonnées sont disponibles au :

www.ontario.ca/fr/page/trouver-votre-ecole

Si vous avez des questions ou des inquiétudes au sujet des droits à l'éducation de votre enfant contactez un.e agent.e d'éducation. Le numéro pour rejoindre un.e agent.e d'éducation du ministère de l'Éducation dans notre région est le : **1-800-461-9570**

Pour les questions ou problèmes de transport scolaire dans la région de Sudbury, contactez le Consortium de services aux élèves de Sudbury au : **705-521-1234** ou par courriel à transport@businfo.ca.

Pour trouver des coordonnées dans les autres régions appelez-nous **705-969-3621** ou **1-877-280-9990**.

Bonne rentrée scolaire à toutes et à tous !

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca